
Grundejerforeningen  
Aaben-en-Thor 

 
Indkaldelse til ordinær generalforsamling for Aaben-en-Thor, 

grundejerforening for Aabenraavej og Thorsvej. 

Tid:    Torsdag den 11. april 2024 kl. 20:00  

Sted:   Hvinningdalskolen Blok B 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent.  

 

2. Valg af referent.  

 

3. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år.  

 

4. Forelæggelse af revideret regnskab med tilhørende revisionsberetning for det forløbne 

år til godkendelse og decharge.  

 

5. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent for det kommende år.  

a. Oplæg vedr. mulighed for etablering af vejbump 

b. Valg til vejbumpsudvalg 

 

6. Forslag fra medlemmerne. 

Evt. forslag fra medlemmerne skal skriftligt meddeles bestyrelsen senest 1 uge før 

generalforsamlingen. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

Vi opfordrer alle og gerne nye til at stille op og tage del i arbejdet med foreningens 

virke. Følgende er på valg:  

- Per Møller (genopstiller) 

- Line Røndbjerg (genopstiller) 

 

8. Valg af suppleanter. 

 

9. Valg af revisor.  

 

10. Valg af revisor suppleant.  

 

11. Evt.  

Bestyrelsen,  

Ps. Husk at melde jer ind i grundejerforeningens Facebook-gruppe. 

Søg efter: Grundejerforeningen Aaben-en-Thor.  



Havedag 
Kom til havedag søndag d. 5. maj kl. 10-12 

Mødested: legepladsen man slår græs ved  

Vi samles til en forskønnelse af de grønne områder. 

• Der skal sås lidt græs og klippes lidt grene 

• De vildskud vi kan finde i hækkene skal klippes 

• Luge ukrudt i sandkasser på fliser på torve 

• Afkantning af græskanter ved hække og fliser/asfalt 

 

Find havehandsker og haveredskaber frem og mød dine naboer Grundejerforeningen er vært 

ved en øl/vand 

 

 



Forslag om etablering af vejbump 
Der er kommet en henvendelse vedr. høj fart på ydervejen. 

Det er et emne der før har været drøftet. Og følgende beskrivelse står på hjemmesiden: 
Trafik 

Der køres generelt alt for stærkt af beboer og gæster til området. Det er meget uheldigt i et område som vores med så mange børn. Mange muligheder for 
fartdæmpning er blevet undersøgt, men enten er de ikke tilladte eller alt for dyre, så derfor opfordres ALLE til at køre langsomt samt bede andre om at 

køre langsommere, hvis de kører for stærkt. 
 
 

Det henstilles til, at man følger den skiltede vej (dvs. midtervejen) til de enkelte husnumre, således at trafikken ikke udelukkende sker via ydervejene, hvor 
der generelt køres for stærkt. 

 

Bestyrelsen vil gerne bakke op om endnu en gang at undersøge mulighederne for at etablere fartdæmpning. 

På bagsiden er der vist mulige forslag til placering af vejbump. 

Etablering af vejbump påvirker primært dem der bor ved siden af det, og dem som skal køre over det til hverdag. 

Derfor foreslår bestyrelsen at der etableres et Vejbumpsudvalg på generalforsamlingen. 

Udvalget refererer til bestyrelsen. 

Udvalget undersøger mulige placeringer og indhenter tilbud på vejbump. 

Udvalget laver i samarbejde med bestyrelsen en indstilling til næste års generalforsamling.  

 

 

Bestyrelsen 



 
 

Mulige placeringer 

af vejbump 


